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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

2021-05-27

Tid: 12:00
Plats: Zoom

Närvarande

Ordförande Emelie ”Bemelie” Björkman
Vice Ordförande Sofia Reiner

Kassör David ”Wavid” Winroth
Sekreterare Joseph Löfving
Skyddsombud Emelie ”Sjemelie” Sjögren

Informationsansvarig och nyinvald ordf. SNF Albert Vesterlund
Ordförande DP Isabella Tepp
Ordförande F6 Ludwig Gustavsson

Ordförande FnollK Emma Ödman
Ordförande SNF Oliver Thim
Ordförande Foc Gustav Hallberg

Ordförande FARM Eric Carlsson
Nyinvald ordförande Carl Strandby

Nyinvald vice ordförande David ”Bavid” Bååw
Nyinvald kassör Axel Flordal

Nyinvald sekreterare Linnea Hallin
Nyinvalt skyddsombud Emelie ”Lemelie” Lemann

Nyinvald informationsansvarig Mijo Thoresson
Nyinvald ordförande DP Lowe Fareld Krågen
Nyinvald ordförande F6 Jesper Bergström

Nyinvald ordförande Foc Martin Bergström
Sökande revisor Alexandru ”Alex” Golic t o m §4

§1 Mötets öppnande Emelie Björkman öppnar mötet kl. 12:02!

§2 Val av justerare Ludwig Gustavsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Carl Strandby, Axel Flordal och Jesper Bergström adjungeras in med närvaro-
och yttranderätt.

§4 Fyllnadsval, revisor Alex presenterar sig. Han har inte så mycket erfarenhet av revisorsarbete, men
tycker att Styret behöver ha någon som håller ett öga på dem. Joseph påpekar
att han mer eller mindre ber Styret att välja honom som sin övervakare och
undrar hur han tänker kring det. Alex svarar att de som eventuellt fyllnadsväljer
honom nu snart går av och att det därmed inte finns någon intressekonflikt.
Wavid nämner att Alex blev invald i kårens valberedning igår och nu söker
revisor. Han undrar om det hela är ett självskadebeteende. Alex säger att han
har haft väldigt tråkigt under året som har gått och vill ha mer att göra under
det kommande året.
Albert undrar om han är lättlurad; han blev väldigt hastigt lockad till att söka
till kårens valberedning, och nu söker han även revisor. Alex svarar att han
kanske var lättlurad när det gällde valberedningen, men att han har tänkt på
revisorsposten länge.
Wavid undrar om han kommer på kassörsmöte 9/6 om han blir invald. Alex
tvekar högljutt i några sekunder, men säger sedan tveksamt ”visst”.
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Beslut: Att fyllnadsvälja Alexandru Golic till revisor för verksamhetsåret 21/22.

Alex passar på att säga ”grattis till nya Styret och whatever” och lämnar sedan
mötet.

§5 Runda bordet

§5.1 Kärnstyret Joseph har återställt buraccesser och kommit sent till Styretöverlämningen.
Bemelie var på Styretöverlämningen i lördags och har spikat datum för Kärnsty-
rets gruppöverlämning. Hon har även skapat diskussionstråden för fyllnadsvalet
för F6 och mailat lite med Måns.
Sofia har varit på möte med SG Fysik och mailat lite med FARM om deras
åtta flyttlådor gratisgrejer inför mottagningen. Hon har även fått mail från
Tord om att de vill byta golvet på Focus och måla om lite. Hon berättar även
att hon har sin kandidatarbetespresentation vid 13:00 och är mitt inne i en
enorm adrenalinkick.
Albert har varit på Styretöverlämning och fixat med lite maillistor.
Sjemelie har varit på uppföljningsmöte efter OSA-ronderna på KFM-området,
hållit JämF-överlämning med nya och gamla medlemmar och lämnat över sin
nyckel till Lemelie. Hon ska rensa sin mail, ge den till Lemelie, och sen är hon
klar som SAMO.
Wavid har mailat lite med PA om fakturering av programbidraget och annat
och ska hålla kassörsmöte 9/6 vid 15:00 om ekonomipaketet. För tillfället lägger
han bokföring på hög för att lösa efter tentorna.

§5.2 DP DP har haft gruppöverlämning och Isabella har haft överlämning med Lowe.

§5.3 F6 Ludwig har haft överlämning med Jesper.

§5.4 FnollK FnollK har haft möte med nya DP och F6 och ska på en NollK-utbildning,
men den ligger under tentaveckan. Emmas lillebror tar studenten idag. Hon
ber Joseph skriva grattis i protokollet.

§5.5 SNF Sittande SNF håller på att avsluta sin verksamhet med lite gruppöverlämningar
och liknande.

§5.6 Foc Gustav har tappat sina nycklar i en park och är med lite till och från under
mötet, så Martin tar vid istället. Han säger att de har mekat lite och planerat
lite för framtiden. En stund senare dyker Gustav upp igen och berättar att
hans hund, Glenn, har hittat nycklarna.

§5.7 FARM FARM har mailat lite. De hade möte med Volvo i förmiddags.

§6 Inforunda

§6.1 Konstituerande FuM Bemelie berättar att nästa års FuM bildades på mötet igår. Sektionens avgå-
ende talman, Ruben, valdes till talman för FuM. Fem av åtta poster i valbe-
redningen tillsattes, varav tre var F:are. Mötet fick en presentation om den
kommande kårappen.

§6.2 Möte med SG Fysik Sofia berättar. På mötet deltog Isabella; rustmästaren, Gustav; Hilbert Man,
Kevin; SG Fysiks ordförande, Alexandra; Wavid och Lowe. En sammanfattning
finns på Slack, men i stort ville båda parter ha allt som innan. Gustav och
Kevin vill att alla kommittéer som arrar i mittendelen ska skriva avtal med
dem i förväg, och vill alltid ha koll på vilka som arrar. SG Fysik var ok med
att vårt kök inte ingår när de bokar mittendelen.
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Vidare berättade SG Fysik att de har tre nycklar till Styretrummet. Det sades
också att det vore bra att ha möte med varandra minst en gång per år för att
behålla kontakten. Sofia säger till det nyinvalda Styret att det är bra om de
försöker få till ett möte innan mottagningen. I nuläget byter de styrelse runt
årsskiftet, men Kevin funderade på att flytta valet av Hilbert Man så att det
sammanfaller med vårt val av rustmästare.

§6.3 Nytt golv Tord tycker att det är dags att byta golv och att måla om på Focus. Sofia
fattar det som att de betalar. Tord undrade om det skulle passa att måla
pelarna svarta, och undrade om de kunde få hjälp att flytta flipperspelen. Foc
får kolla på det. Bemelie tror att det är bra att dubbelkolla vem som betalar
och funderar på var man ska ställa flipperspelen. Hon tänker att man kanske
kan kolla om vi kan ställa dem i skyddsrummet, utanför buren.

§6.4 Uppföljningsmöte efter
OSA-ronder på KFM

Mötet var i tisdags. Feel Good kom och pratade. De startade precis innan
pandemin och har inte hunnit komma igång ordentligt. De berättade dock att
35 personer från KFM sökte hjälp hos dem under 2020, varav många från F.
F:are låg på femteplats i antal kontakter med dem. Kontakterna gällde främst
stress, prokrastinering och ensamhet.
Funka var där också. De sade att det mest var TB-studenter från KFM som
kontaktade dem, vilket inte är så oväntat då de är väldigt många. Efter dem
var F:are mest vanligt förekommande. En undersökning de hade gjort av sina
stöd visade att många tyckte att tentastöd fungerade bra, men att skrivstöd
och mentorer fungerade mindre bra.
OSA-ronderna diskuterades sedan. På GS har man sett starka grupperingar,
vilket deras PA försöker motverka genom att hålla onsdagsfika varje vecka. De
hade även medelhög risk för diskriminering och trakasserier samt hög arbets-
belastning. Många på programmet kände att det var oklart vart utbildningen
leder, men det är inte helt oväntat första året en utbildning ges.
Kf har bedömts ha hög risk för hög arbetsbelastning, att inte klara utbildningen
på nominell tid och otillräcklig återhämtning. Deras nya PA är för att man ska
vara ledig måndagen LV1 i varje läsperiod för återhämtning.
På K bedömdes det finnas hög risk för otillräckligt socialt stöd. Deras PA sa
att en del studenter borde gå om en årskurs för att ta ikapp kurser, men väljer
att inte göra det för att hänga ihop med kompisar.
Julie tyckte att mycket har förbättrats med TM, och Weidow tycker att jäm-
likhetsarbetet har blviit bättre på F.
TB tyckte att det var jobbigt att SI-passen ska försvinna. De ska skaffa studi-
egrupper för distansstudenter i höst.
Högskolans jämlikhets- och likabehandlingssamordnare hade tittat på situatio-
nen i stort på Chalmers, och konstaterade att det var stora skillnader mellan
vad män och kvinnor tyckte och att det är tydligt på KFM att vissa program
tycker att de är bättre än andra. Hon sa också att studenter har missuppfattat
vad granskning är; man ser det som en möjlighet att höja sina tentapoäng, men
det är inte tanken. Hon sa inte vad det faktiskt är, men Sjemelie tolkar det som
att det mer är till för att man ska få en möjlighet att diskutera rättningen. För
att förändra uppfattningen har granskning döpts om till ”visning”.
Säkerhetssamordnaren sa att det har varit ett lugnt år. Det har varit mer
narkotika i år än tidigare, framför allt i kårhuset, men de tror att det främst är
utomstående som sysslar med det. Det har varit en del övernattning av hemlösa
i lokalerna och en del fester.
Man vill ha studiestartsträffar för alla årskurser likt de som hålls för ettorna.
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§7 3D-teamets stadgar 3D-teamet har antagit stadgar, vilket behöver godkännas av Styret. Joseph har
läst igenom. Han säger att det är underligt skrivet här och var, men att det hela
i sak är mer eller mindre en kopia av våra och F-spexets stadgar med mindre
justeringar för att passa dem. Han yrkar på godkännande.
Beslut: Att godkänna 3D-teamets stadgar.

§8 Fysiska arr efter
tentorna

Det har funnits intresse från FIF och F6 att hålla fysiska arr efter de lättade
restriktionerna, och vi behöver ta ett beslut säger Bemelie. Jesper säger att F6
håller sitt online.
Ludwig undrar vad det är tänkt att vi ska besluta om. Bemelie säger att FIF
vill hålla ett sorts avslutningsarr lördagen efter tentorna. De har inte satt en
egen maxgräns på hur många som skulle få komma, men uppskattar att max 30
skulle dyka upp. Enligt våra regler är gränsen fortfarande åtta personer vid ett
arr, och FIF:s arr skulle därmed inte vara tillåtet. Ludwig tycker att det låter
ok om de håller sig till restriktionerna och inte ”maxar allt”. De har visat att
de kan arra grejer under året. Oliver tycker att det är viktigt att släppa på
restriktionerna i rimlig takt och föreslår att Styret ska uppmana till att inte
”maxa gränsen”, så att säga.
Bemelie funderar på om de kan ha föranmälan via Doodle. De nya höjda del-
tagargränsen gäller bara för offentliga arr där det inte finns en deltagarlista i
förväg. Emma var på infomötet med kåren om restriktionerna, och där sa de
att man får ha biljettförsäljning så länge den är öppen för alla kårens med-
lemmar. Att ha föranmälan borde vara likvärdigt. Eric tycker att de borde var
väl förberedda på vad de ska göra om det kommer för många om de inte tar
föranmälan.
Bemelie yrkar på att FIF får ha arret med riskbedömning och någon form av
intresseanmälan.
Beslut: Att låta FIF hålla ett arrangemang enligt kårens nya restriktioner,
förutsatt att de gör en riskbedömning och har en intresseanmälan.
Bemelie hör av sig till FIF om beslutet. Hon passar även på att fråga Emma
om det sades något mer under infomötet, men Emma säger att de mest sa att
min inte måste arra bara för att man får och att man får ha arbetsmöten med
fler än åtta om det har ett syfte.

§9 Övriga frågor

§9.1 Plåtskåpet Wavid undrar om vi borde lägga frågan om plåtskåpet på nästa Styre och DP.
Isabella säger ja.

§9.2 FIF:s arr Jesper undrar vid vilken tid FIF tänkte ha sitt arr; F6 tänkte ha sitt ET-raj
samma dag. Bemelie säger att de tänkte ha det mellan 14:00 och 16:00. Det
krockar inte med F6.

§9.3 Rumsstäd NollK tänkte städa sitt rum under omtentaveckan. Emma undrar om de får
göra det. Det kan hända att de lägger en del grejer i korridoren tillfälligt.
Bemelies spontana svar är ja, men säger att de borde skjuta in sina grejer mot
rummet över natten om det tar mer än en dag. Annars ligger det i vägen.

§9.4 Fler möten Bemelie vill ha ett eller två möten till, bland annat för fyllnadsval av F6 vakanta
post och vice talman. Hon har 10 % tro på att Gustav dyker upp. Gustav tycker
att det är optimistiskt uppskattat. Hon föreslår ett möte 10/6 och ett sent i
juni, typ måndagen 28/6. Sjemelie tror att helger är bättre i och med att folk
har sommarjobb. Gustav tycker inte att det borde hindra någon; han jobbar
just nu. Bemelie tänker att det kan få vara under lunch eller på kvällen. Hur
som helst lägger hon nästa möte 10/6.
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§10 Mötets avslutande Emelie Björkman avslutar mötet kl. 12:50!

Emelie Björkman
Ordförande

Joseph Löfving
Sekreterare

Ludwig Gustavsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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